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              Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bohdanovciach nad Trnavou 

konaného dňa 25. januára 2019. 

_________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: JUDr. Andrej Adamec, Ivan Bočko, Ing. Tomáš Doboš, Boris Janto, Ing. Ľubomír  

       Kvetan, Peter Mračka, Ing., Mgr. Michal Šarvaic. 

Ospravedlnení poslanci: Ing. Ľuboš Dušek, Ing. Ľuboslav Kumančík. 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Prehľad plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie poslancov. 

4. Návrh VZN č. 55/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy    

          a školského zariadenia so sídlom na území obce Bohdanovce nad Trnavou pre pedagogického     

asistenta pre deti a žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami v materskej škole  

a školskom klube na rok 2019. 

5. Súhrnná správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2018. 

6. Návrh Zásad odmeňovania poslancov OZ a členov orgánov obce. 

7. Prevádzkové zmluvy na vodné stavby medzi obcou a firmou TAVOS, a.s. 

8. Rozpočtové opatrenie obce č. 12/2018 a ZŠ s MŠ č. 7/2018. 

9. Aktualizácia členov rady školy.  

10. Správa starostu obce. 

11. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ.  

12. Rôzne.  

13. Diskusia. 

14. Uznesenia. 

15. Záver rokovania. 

  

Ad.1. Starosta obce privítal prítomných poslancov,  hlavnú kontrolórku obce a hostí. Oboznámil ich 

s programom zasadnutia OZ.  

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia uznesením č. 1/2019.  

Ad.2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí JUDr. A. Adamec a p. P. Mračka. Návrhová komisia bola 

schválená pomerom hlasov: 4 – za, 0 – proti, 2 – zdržal sa. 

Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí Ing. Ľ. Kvetan a Ing., Mgr. M. Šarvaic. Overovatelia zápisnice boli 

schválení pomerom hlasov: 4 – za, 0 – proti,  2 – zdržal sa. 

Zapisovateľka: Ing. E. Marešová 

Ad.3. Starosta obce sa vrátil k predchádzajúcemu zasadnutiu, ktoré bolo zvolané z dôvodu nutnosti schválenia 

uznesení týkajúcich sa zriadenia SOÚ so sídlom v Cíferi a s tým súvisiacich úkonov a skonštatoval, že obe 

uznesenia vstúpili do platnosti a boli zrealizované. 

Ad.4. Rokovanie sa opätovne zaoberalo návrhom VZN 55/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

na dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území obce Bohdanovce nad Trnavou pre 

pedagogického asistenta pre deti a žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami v materskej škole  

a školskom klube na rok 2019. Pripomienky, ktoré predložili poslanci k návrhu tohto VZN boli zapracované 

do nového návrhu. Poslanec p. B. Janto sa v zastúpení Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu vyjadril 

k dôležitosti daného dokumentu a apeloval na poslancov, aby dobre zvážili svoje rozhodnutie pred tým, ako 

príde k hlasovaniu. Riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. L. Plaštiaková oboznámila poslancov s realizáciou 

pedagogického asistenta v praxi, vysvetlila, že počet hodín, ktoré dieťa strávi v MŠ závisí od jeho 

momentálnych schopností. Môžu sa meniť, k nim sa pravidelne vyjadruje poradenské centrum, ktoré dieťa 

navštevuje, a s ktorým p. riaditeľka úzko spolupracuje. VZN č. 55/2019 bolo poslancami OZ jednohlasne 

schválené uznesením č. 2/2019. 
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Ad.5. Hlavná kontrolórka obce PhDr. Z. Opáleková vysvetlila poslancom zákonnú povinnosť predkladať OZ 

materiál - Súhrnná správa hlavnej kontrolórky obce za rok 2018, ktorá zahŕňa činnosť kontrolóra obce za celý 

uplynulý rok a oboznámila ich s výsledkami uskutočnených kontrol a stanoviskom k záverečnému účtu obce  

– uznesenie č. 7/2019. 

Ad.6. Poslancom OZ boli v materiáloch vopred doručené  Zásady odmeňovania poslancov OZ, ktoré sú 

v platnosti, ako aj návrh nových zásad odmeňovania. Hlavná kontrolórka obce po rozprave navrhla neprijatie 

nového návrhu z dôvodu očakávanej zmeny legislatívy a až potom sa týmto bodom zaoberať. V platnosti ostali 

pôvodné zásady odmeňovania poslancov a návrh uznesenia č. 4/2019 sa odročil na schválenie do ďalšieho 

zasadnutia OZ. 

Ad.7. Obec zrealizovala dve vodné stavby, ktoré sú skolaudované a je potrebné ich uviesť do prevádzky 

uzavretím zmluvy o prevádzke s firmou TAVOS, a.s.. Ide o stavby:  

-    Vodovod SO 02 – IBV Horný mlyn, pozemné komunikácie a inžinierske siete, 

-   Kanalizácia splašková –stoka A-1, Bohdanovce nad Trnavou – Kanalizácia I. zmena 02.2001  

    (ulica Tehelná). 

Téma bola uzavretá schválením uznesenia č. 3/2019. 

Ad.8. K rozpočtovým opatreniam obce č. 12/2018 a ZŠ s MŠ č. 7/2018 sa vyjadrila hlavná kontrolórka obce 

a p .Z.  Vranková . Vysvetlili poslancom, že ide o záverečné úpravy v rozpočtoch, ktoré majú v kompetencii 

starosta obce a riaditeľka ZŠ.  Poslanci vzali tento bod programu na vedomie- uznesenie č. 7/2019. 

Ad.9. Z dôvodu funkčnosti rady školy bolo nutné nahradiť zástupcu v rade školy za zriaďovateľa Mgr. A.  

Winterovú za niekoho z  novozvolených poslancov. Návrh starostu obce delegovať do tejto funkcie Mgr., Ing. 

M. Šarvaica bol schválený uznesením č. 5/2019. 

Ad.10. Počas celého funkčného obdobia starostu obce M. Sučáka bolo zvykom, že počiatkom nového roka 

zrekapituloval celý uplynulý rok z jeho  pohľadu dianie v obci, v hodnotiacej Správe starostu obce. Poslanci 

tento materiál dostali v elektronickej aj písomnej forme,  nik z prítomných sa k tomuto materiálu nevyjadril – 

uznesenie č. 7/2019. 

Ad.11. V čase od predchádzajúceho rokovania sa doteraz realizovali dve zasadnutia komisií pri OZ, a to 

zasadnutie  Komisie školstva, sociálnych vecí,  kultúry a športu 11.01.2019 a zasadnutie Komisie pre 

ekonomiku, financie a bytovú politiku 21.01.2019, ktorých zápisnice mali poslanci k dispozícii. Za Komisiu 

školstva, sociálnych vecí,  kultúry a športu vystúpil (v zastúpení predsedu komisie p. I. Bočku) p. B. Janto, 

ktorý vysvetlil poslancov, že hlavným bodom programu rokovania bol práve návrh VZN č. 55/2019, ktorého 

schválenie komisia odporučila. Výsledkom stretnutia členov komisie bolo aj vypracovanie plánu aktivít na 

nadchádzajúci rok 2019. Hlavným bodom programu Komisie pre ekonomiku, financie a bytovú politiku bolo 

prehodnotenie žiadosti p. E. Masarykovej o získanie príspevku z rozpočtu obce. Predseda komisie JUDr. A. 

Adamec informoval poslancov, že podaná žiadosť nespĺňa formálne náležitosti v zmysle Prílohy č. 1 k VZN č. 

36/2013 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce Bohdanovce nad Trnavou a Prílohy č. 1 k vnútornej smernici 

obce Bohdanovce nad Trnavou č. 2/2013 o poskytovaní príspevku z rozpočtu obce. Komisia odporučila 

nevyhovieť žiadosti, aj z dôvodu nedodržania termínu na jej podanie. Poslanci túto tému ukončili schválením 

uznesenia č. 6/2019. Ostatné zápisnice zo zasadnutia komisií zobrali poslanci OZ na vedomie uznesením 

č.7/2019. 

Ad.12. Starosta obce podrobne rozobral všetky témy, o ktorých ešte nehovoril počas rokovania. Pristavil sa pri 

témach: 

- Výročná členská schôdza ZO JDS- Seniorklub Bohdanovce nad Trnavou, 

- schválenie dotácie na podporu výchovy k stravovacím návykom dieťaťa pre ZŠ s MŠ. Poslanci vzali 

všetky skutočnosti z tejto rozpravy na vedomie uznesením č. 7/2019. 

Ad.13. Poslanci rozprúdili živú debatu: 

- Ing. T. Doboš sa informoval na zimnú údržbu miestnych komunikácií v obci, ktoré sú v čase 

zvýšeného výskytu množstva snehu nedostatočne udržiavané, 

- starosta obce vysvetlil, že momentálne je údržba v réžii obce, kedy zamestnanci obce použitím 

techniky odhŕňajú komunikácie aj chodníky a nie všetko je v ich fyzických možnostiach,  

- Ing. T. Doboš navrhol, aby obec uzavrela dohodu s p. D. Ladňákom, ktorý realizoval doterajšiu zimnú 

údržbu a v prípade, že situácia s množstvom snehu bude neudržateľná, prizvať aj jeho, aby 

zamestnancom obce s likvidáciou snehu vypomohol, 
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- Mgr. L. Plaštiaková upozornila na uvoľňujúci sa sneh zo strechy školy, ktorý môže byť nebezpečným 

pre deti, 

- p. B. Janto ju požiadal, aby sa o pomoc v takomto prípade obrátila na DHZ,  

- Ing.  T. Doboš sa zaujímal o druhy drevín, ktoré bude obec v rámci projektu „Zelená infraštruktúra“ 

vysádzať vo vybraných lokalitách, 

- starosta obce vysvetlil, že výber druhov drevín zabezpečil architekt celého projektu a obec do tohto 

výberu nemôže vstupovať, keď je už projekt schválený, 

Na rokovanie sa dostavil p. I. Bočko. 

- JUDr. A. Adamec sa informoval na nové uloženie kontajnerov na sklo, ktoré sú umiestnené v blízkosti 

detského ihriska a neuvedomelí občania do nich  hádžu sklo takým spôsobom, že sú črepy 

porozsýpané v okolí, 

- starosta obce uviedol, že staré kontajnery budú v blízkej dobe nahradené novými, ktoré budú 

bezpečnejšie a nebráni sa návrhu nového umiestnenia kontajnerov, ktoré by bolo bezpečnejšie a ľahko 

prístupné, 

- JUDr. A. Adamec sa zaujímal aj o miestnu autobusovú zástavku pri pohostinstve, ktorá nespĺňa 

štandardy tejto doby a mohla by byť nahradená niečím modernejším,  

- starosta obce prisľúbil, že sa touto témou bude zaoberať, 

- Ing. T. Doboš sa zaujímal o zverejňovanie a archiváciu nahrávok zo zasadnutí OZ. Vysvetlil, že 

rokovanie je podľa nálezu ústavného súdu SR č.  II.ÚS 255/2010 – 27 zásadne verejné a mali by sa 

zverejniť (okrem prípadov, ktoré sú zákonom o obecnom zriadení označené ako neverejné), 

- p. P. Mračka kontroval, že zasadnutia OZ  vždy boli verejné a občania, ktorí o ne majú záujem sa ich  

môžu kedykoľvek zúčastniť,  

- Ing. T. Doboš navrhol, aby sa okrem audio nahrávok zaznamenávali aj video nahrávky, 

- PhDr. Z. Opáleková, ako hlavná kontrolórka obce, vecne poznamenala, že problém zverejňovania  

tkvie aj v  možnosti pochybenia v rámci dodržiavania zákona o ochrane osobných údajov.  Ak má 

niekto  z občanov potrebu si zasadnutia natáčať a uverejňovať, tak sa mu v tom nebude  brániť, ale za 

to zodpovedný  občan. Zo skúsenosti neodporúča obci, aby z tohto dôvodu riskovala prípadnú pokutu 

a sťažnosť dotknutých občanov, 

- Ing. M. Škulec nadviazal na list doručený starostovi obce, v ktorom sa dotazoval na otázku 

problematického umiestnenia detí končiacich školskú dochádzku v obci Bohdanovce na spádovej 

základnej škole v Boleráze. Keďže tieto posledné roky sú mimoriadne bohaté na nový prírastok 

obyvateľov, začal sa vynárať problém kam deti, ktoré končia školskú dochádzku v Bohdanovciach, 

umiestniť. Ing. M. Škulec komunikoval prostredníctvom mailovej pošty s riaditeľkou tamojšej 

základnej školy, ktorá vo svojej odpovedi uviedla – citujem: "V ďalších rokoch nám pribudne aj počet 

prvákov. Situácia pre nasledujúci školský rok a ďalší je žiaľ  taká, že naozaj nebudeme mať 

priestory.", 

- starosta obce uviedol, že rokoval so starostom obce Boleráz – zriaďovateľom ZŠ a dohodli sa, že 

uskutočnia stretnutie oboch starostov a oboch riaditeliek škôl, kde budú preberať otázku 

umiestňovania detí už aj s predpokladanými počtami narodených detí neskorších ročníkov, 

- Ing. M. Škulec sa obáva možnosti zrušenia súčasného školského obvodu z dôvodu nedostatočnosti 

priestorov na umiestnenie tak veľkého počtu detí, 

- starosta obce ho ubezpečil, že táto otázka neostane v opomenutí a rieši sa, 

- Bc. M.  Kovárová sa informovala na možnosť rozmiestnenia smetných nádob v rámci centra obce, 

ktoré by slúžili na odloženie odpadkov pre užívateľov verejného priestranstva, túto myšlienku 

podporilo viacero poslancov, 

- Ing. T. Doboš sa zaujímal aj o počty smetných nádob pred súkromnou bytovkou č. 438, v ktorej sa 

obyvatelia sťažujú na to, že majú pridelených málo smetných nádob a skonštatoval, že problém vidí 

v tom, že obyvatelia tejto bytovky  nie všetci sú prihlásení na trvalý pobyt v obci a nedostatočne 

separujú odpad,  

- Bc. M. Kovárová navrhla zvážiť riešiť dopravné značenie pri bare a osadiť značku STOP – z dôvodu 

častého prechodu detí - pri pošte, 

- P. B. Janto namietol správanie občanov, ktorí nevhodne parkujú v miestach pri pošte, 
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- starosta obce vyzval poslancov, aj ostatných občanov, aby neváhali a upozornili na túto situáciu PZ 

v Trstíne alebo samotných nezodpovedných vodičov, 

- p. J. Kozoň odvolávajúc sa na otvorený list starostovi obce, ktorý prečítal priamo na zasadnutí OZ, 

a ktorý sa týkal budovania cyklotrasy, požadovuje odpoveď starostu obce na v liste kladené otázky. 

Tie žiada uviesť v zápisnici, doručená  žiadosť o informáciu je súčasťou materiálov OZ. Zároveň sa 

pripojil  k iniciatíve Ing. T. Doboša zverejňovať nahrávky zo zasadnutia zastupiteľstiev, 

- starosta obce uviedol, že na otázky p. J. Kozoňa odpovie v súlade so zákonom, žiadosť je zaevidovaná 

no OcÚ, 

- Ing. T. Doboš reagoval na upozornenie občanov, že plot okolo areálu futbalového ihriska je z časti 

zasypaný zeminou a poškodzuje ho, 

- starosta obce ho ubezpečil, že situácia sa bude riešiť,  

- Ing. M. Škulec sa vrátil k téme školy a obrátil sa na Mgr. L. Plaštiakovú s otázkou, či je dostatok 

miesta v ŠKD a jedálni, 

- Mgr. L. Plaštiaková potvrdila, že kapacita ŠKD aj jedálne MŠ je kapacitne obmedzená a situáciu bude 

treba riešiť, do ŠKD sa brali prednostne deti z 1. ročníka a nie všetky deti mohli byť do ŠKD 

zaradené, 

- starosta obce oznámil, že kapacita jedálne sa bude riešiť v najbližšom období, kedy sa komplexne 

porieši viacero otázok týkajúcich sa aj MŠ,  

- Ing. M. Škulec sa obrátil na členov Komisie verejného poriadku, aby riešili situáciu s vodením psov, 

ktorých ich majitelia nezvládajú a ohrozujú okoloidúcich občanov a zároveň sa informoval na riešenie 

situácie parkovania pri kostole a ceste smerom k nemu, 

- starosta obce oznámil, že parkovanie je vyriešené v projektovej dokumentácii, ktorá zahŕňa 

revitalizáciu celého centra obce a obec po získaní FP bude túto záležitosť riešiť komplexne, 

parkovanie pozdĺž cesty sa upraví až po vybudovaní kanalizácie v tejto časti obce. 

Ad.14. Všetky uznesenia sa schvaľovali počas rokovania. 

Ad.15. Starosta obce poďakoval všetkým poslancom a prítomným občanom. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bohdanovce nad Trnavou, 25.01.2019. 

Zapísala: Ing. Elena Marešová 

 

 

 


